



CHECKLIST OF INFORMATION REQUIRED TO OPEN HST / PAYROLL ACCOUNTS

Information

Corporation Name/ Personal Name:

CRA Business #: (**Mandatory 必须提供**):

If Corp., Corp. number(**on Corp. Info. sheet**):

If you dont have it, please send us your incorporation documents & first Corp. letter issued by CRA .

Which government agency is the company incooperation: Federal Ontario

Corp. Address (including postal code):

Phone #:

Email :

Would you like to this account information email notice to you? YES OR NO

Director Name:

Director SIN#:

Director Birthday:

Director post code (*on personal tax Notice of assessment*):

Additional Information

Corp. year end (MM/DD):

Type of Account to open:

Payroll Account

HST Account

Dividend Account

IMPORT ACCOUNT

EXPORT ACCOUNT

Account open date* (YYYY/MM/DD):

**For GST/HST account, Must be within 30 days in the past and 190 days in future.
If you do not fill in, we will default to the day of submission*

HST / PAYROLL帐户所需的信息清单

信息

公司/个人:

CRA业务编号(必须填写):

若是公司, 公司编号(在“公司信息”表中):

如果您不知道, 请发送您的公司注册文件 及税务局给公司的第一封信件。

公司是哪个政府机构申请成立: 联邦成立 安省成立

公司地址 (包括邮政编码):

电话 #:

电子邮件:

您是否要为该帐户的信息发送到您的电子邮箱? 是 或 否

法人姓名:

法人SIN#:

法人生日:

法人邮政编码 (最近一年个人税报税使用):

附加信息

公司年底 (MM/DD):

开户类型:

开户日期 (YYYY/MM/DD)*:

工资账户

HST帐户

分红账户

进口账户

出口账户

**对于GST / HST 帐户, 必须在过去30天之内和未来190天之内。若您未填写, 我们默认为提交当日。*